
Zápis 

ze společného jednání výboru a DK MO Českého rybářského svazu, z.s., místní 

organizace v Letohradě, konané dne 25. 1. 2024 ve 18.00 hod. v klubovně MO. 

 

Přítomni: 

Členové výboru (dále jen V) : Ing. Lubomír Fiedler,  PharmDr. Josef Marek,  Kubový Jiří, 

Ing. Jan Krsek, Žerníček Jiří, Lukáš Černohous  

 

Omluveni:   

 

Hosté:  D. Fajt,  R. Tschopa,  J. Sysr 

 

Usnášení schopnost VS  

Schůze V je počtem přítomných členů 6….. z celkového počtu 6…..-ti členů výboru 

usnášeníschopná. 

 

Jednání VS  s následujícím programem zahájil Ing. Lubomír Fiedler, který také jednání 

vedl po celém svém průběhu.  

 

Ověřovatelem zápisu (usnesení)  z VS byl schválen: PharmDr. Josef Marek 

Pro 6…   proti 0  zdrželo se 0 

 

Navržený program jednání: 
Vlastní program schůze: 
 

1. Došlá a odeslaná pošta od minulé VS. (Marek) 

2. Vyhodnocení plnění úkolů z minulých VS.  (Fiedler) 

3. Ekonomické údaje za 2023 (známé hlavní údaje, finanční situace... Marek) 

4. Vyhodnocení vánočního prodeje ryb a Rybích hodů 2023 (Marek) 

5. Příprava VČS 2024 (Výbor) 

6. Plán oprav a investic líheň 2024 a  projednání  navrhované investice k zajištění 

stabilního provzdušnování chovných nádrží v letní době (Fiedler)  

7. Projednání výsledku  jednání s Ing. Plundrou k zajištění nové pachtovní  smlouvy 

Mostiska na dalších 10 let a návrh dalšího postupu (Krsek) a změny vlastníka 

pozemku č.p.p. 3055 z manželů Slávikových na jejich dcery 

8. Seznámení výboru s IS  ČRS zvaného RIS, novinky pro MO ( Marek) 

9. Diskuze, různé , závěr 

a. stanovení osobních úkolů pro členy výboru do příští VS -  předseda, jednatel 

b. Zpracování statistických dat o  úlovcích na MV ve 2023 – zajistí Jan Krsek 

v rozsahu  a  v matrici  z roku 2022.  

c. Vyhodnocení poskytnutých dotací z rozpočtu města Letohradu 2023 

(Fiedler) 

d. Žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu města Letohradu  na 2024  

(Fiedler) 

e. stanovení rozpisu k personálnímu zajištění prodeje ryb do příští VS – 

předseda 



f. Přijetí nových členů  (pokud byly podány žádosti), školení a zkoušky na 

získání 1 RL (Marek, Kubový) 

g. Ostatní 

 

 

Hlasování o programu jednání: 

pro 6….,  proti  0,  zdrželo se 0,   nepřítomen  0 

Pro navržený  program se vyslovili celkem 6…….  členů V  z ……6..-ti přítomných  -  

program jednání byl tedy schválen 

   

 

Ad. 1. Pošta  přijatá a odeslaná:   

Pošta odeslaná a přijatá:   

 

- Vyúčtování za odběr el. 2023 (celkem zaslány  2 fa z důvodu změny dodavatele 

od  1.1.2024). Celkem byla spotřeba ve 2023 ve výši   3 871 kWh, což je 33 350,81 

Kč vč. DPH a  představuje to cenu  8,60,-/kW. To představovalo meziroční nárůst 

nákladů  o  cca o 15 990,81 Kč,  což je  meziročně navýšení cca o +63 % ). 

Pro porovnání spotřeby a nákladů za el. energii jsme za celý  rok 2022 spotřebovali 

celkem 3 038 kWh za celkové náklady 21 219,- vč.DPH,  což představovalo cenu  ve 

výši 7,-/kW. 

 

Analýza rozdílů spotřeby el. energie a vynaložených nákladů na ni 2022/2023: 

Z uvedených vyplývá, že se MO musí pro 2024 …..  intenzivně zamýšlet i nad  oblastí 

její spotřeby a ceny za kWh.  Vytápění TČ v letech 2022 a 2023  se do vyšší 

spotřeby ve 2023 nepromítlo, neboť se TČ ve 2023 skoro vůbec netopilo ( až na 

jen několik krátkodobých protočení během roku). K navýšení spotřeby  ve 2023 

vůči 2022 došlo zejména  vyšším provozem provzdušňovacích čerpadel v chovných 

rybnících., které je z hlediska celkové spotřeby el. v areálu významné. Dle ČHMÚ 

byl totiž rok 2023 v historii počtu  letních dnů  a jejich max. teplot nejteplejší. 

Případné navýšení počtu pronajatých dnů klubovny pro navýšení  spotřeby el. nelze 

v porovnání 2022/2023 také zřejmě relevantně nárůst spotřeby el.  neodůvodňuje. 

Možné řešení k zajištění  budoucích úspor je navrhováno k diskuzi v bodě v 6. 

programu. 

 

     

Ad.2. Plnění úkolů z minulé VS ze dne 6.11.2023 

Úkoly byly  průběžně splněny.  

- Příprava podkladů pro  podání žádostí na vodoprávní úřad: 

• Manipulační řád líhně (vypracoval Fiedler a  ve 12/2023 byla podána  

žádost o jeho schválení.  Řízení bude Ing. Pilařovou  bylo zahájeno a 

čeká se na doložení chybějícího stanoviska od Povodí Labe s.p. 

• Povolení k nakládání s vodami dle §8 zákona o vodách – povolení 

k chovu ryb pro podnikatelské účely (platnost stávajícího povolení 

pro 6 chovných nádrží totiž  skončila v 11/2023)  – žádost  byla ve 

12/2023 podána.  Pro nový rybník již bylo povolení vydáno z rámci 



stavebního povolení (změny stavby před dokončením). K její 

dokončení bude třeba ještě podat žádost na KÚ k vydání výjimky pro  

krmení ryb živočišnými (rostlinno-živočišnými) krmivy. Dle sdělení 

MÚ Žamberk,  předali žádost k vyřízení na KÚ Pk.  KÚ  bude tedy 

rozhodovat v obojím ( udělení výjimky na krmení a nakládání s vodami 

pro chov ryb).  

• Kolaudace VD SO 02 - Rybník. – je již vydán kolaudační souhlas. 

 

- Vyhodnocení poskytnuté dotace na rybník od PK bylo zasláno do 31. 12. 2023 

a dle sdělení odpovědného pracovníky z KÚ Pk je v dostatečném rozsahu. 

 

- Vyhodnocení poskytnutých dotací města Letohrad 2023 a podání nových 

žádostí na 2024 – splněno, Fiedler 

 

- Inventury majetku – proběhl.  Předseda  inventurní komise zajistí pro VČS 

2024 písemné zápisy ze všech inventur. Inventury financí  proběhnou po 

účetních uzávěrkových operacích  za 2023. 

 

- Byla dokončena instalace a zprovoznění optického připojení areálu líhně na 

optickou síť fy. Alberon a  dodatkem aktualizována smlouva o poskytování 

datových služek od 1.1.2024 na tarif ASDLO  ve výši 320,-/měsíc.  Zvýšila 

se tak přenosový rychlost internetu v líhni.  Tímto se vytváří možnost na 

rozvoj kamerového systému k  hlídání objektů v líhni ( 

návrhy na jeho rozvoj pro 2024 zajistí J. Žerníček). 

 

Usnesení z VS 25. 1. 2024  dle bodů programu 

 

A.Výbor MO bere na vědomí : 

 

Ad3) Ekonomické údaje:   (data doplní účetní) 

Tyto data jsou na požádání k dispozici pouze členům MO Letohrad 

 

Ad4)  Vyhodnocení vánočního prodeje ryb a Rybích hodů 2023 

Obě akce byly materiálně, techniky i personálně dobře připraveny.  Již po páté   byly v  

termínu prodeje vánočních ryb zorganizovány i rybí hody, které byly svou vysokou 

návštěvností  a zájmem o rybí speciality zdařilé.  Poděkování si zaslouží všichni účastníci 

prodeje ryb i organizátorů rybích hodů.  

 

 

B. Výbor MO schvaluje: 

 

Ad9f)  Přijetí nových členů (přestupy):   

 

O přijetí do MO Letohrad od minulé VS  požádali a již vykonali zkoušky na 1 RL. 



 

- Zavoyskyi Oleg, Nádražní 69 Žamberk, tel. 723 618 249 

 

- Baudarenko Pavlo, V Aleji 735, tel. 723 971 096 

 

-  Gromov Konstantyn , Orlice 53, Letohrad, tel. 775 100 671 

 

- Lesák Lukáš, U Biatlonu 1021, Letohrad,  604 269 160, e-mail 

Lukas.Lesak@seznam.cz 

 

- Kovář David, Spořilov 751, Letohrad,  735 874  843, e-mail Kovar.david@post.cz 

 

- Švercl Dušan, H. Dobrouč 162, 777 816 074 

 

- Blažková Jitka,  Lukavice 258, Letohrad, 774 280 977, e-mail becule@seznam.cz 

 

- Andrla Josef, 28.3.1985, Heřmanice 177, 607 905 175, e-mail 

Josef.Andrla@seznam.cz 

 
Přestupy z cizích MO do MO Letohrad 

Nebyly zaznamenány 

Odhlášky z MO Letohrad z RIS do jiných MO od 1.1.2024 

- Tomáš Jakubec z mateřské MO Letohrad do cílové MO Zlaté Hory. 

- Daniel Oškera z mateřské MO Letohrad do cílové MO Těchonín. 

- Denis Čada z mateřské MO Letohrad do cílové MO Žamberk. 

Výstupy jsou z RIS. Zde stále panuje řada chyb a docela chaoz. Nahlášené Přestupy a 

přihlášky z RISU se sledují i ručně  mimo RIS.  

Kompletní seznam nově přijatých členů MO Letohrad od VČS 2023 bude předložen je 

schválení VČS 2024.  

O skutečném stavu členské základy rozhodne k VČS aktuální seznam členů z RIS. 

 

 

Hlasování o programu jednání: 

pro 6…..,  proti  0,  zdrželo se 0,   nepřítomen  0 

 

 

Ad5) Příprava VČS 2024 

 

Program, místo a termín konání  VČS byl již schválen na VS 11/2023 na 6. 4. 2024 od 13.00 

hod. v hasičárně Letohrad u koupaliště. 
 

 

Občerstvení na VČS zajistí výbor.  Příslušné zprávy, finanční závěrka 2023 a plány 

pro 2024 do programu  zajistí příslušní členové výboru dle zvyklostí.  
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Pozvánky všem členům a nově přijatým členům od poslední VČS 2023 zašle J.  Marek 

 

Hlasování o programu: 

pro 6…..,  proti  0,  zdrželo se 0,   nepřítomen  0 

 

Ad6) Plán oprav a investic líheň 2024 – hlavní akce 

 

-  nová vstupní branka u  klubovny ( zadat k výrobě cca 15 tis. Kč) 

-  rozvody a oplocení  na rybníčky a kanál + nový rybník proti vydře  ( vl. silami cca 5 tis.) 

-  provzdušňování chovných rybníků líheň (cca 36 tis) - objednání provzdušňovacích 

elementů pro stávající dmychadla BIBUS.  Nové centrální dmychadlo se nebude 

pořizovat 

- rozvoj kamerového systému líheň (30 tis.) 

- oprava odlehčovacího kamenného  prahu na obtok  před nátokem potoka do líhně  + 

instalace brány pro průjezd a průchod mimo areál za zemním filtrem ( 40 tis.) 

- oprava  prasklého výtlaku z vrtu  a přímé napojení  odbočení  na rybníky z armaturky 

vrtu (cca 30 tis.) 

 

Hlasování o programu jednání: 

pro 6…..,  proti  0,  zdrželo se 0,   nepřítomen  0 

 

 

C. Výbor MO projednal v různém: 

 

Ad7) Projednání výsledku  jednání s Ing. Plundrou k zajištění nové pachtovní  

smlouvy Mostiska na dalších 10 let a návrh dalšího postupu ( Krsek) a změny 

vlastníka z manželů Slávikových na jejich dcery 
 

Informace Plundra a Mostiska: 

Honza Krsek a Lubomír Fiedler se v lednu 2024 sešli s Tomášem Plundrou. Tak posílám ty 

nejdůležitější informace. 

- Rybářství je jeho hlavní činnost, nový rybník v okolí těžko vybuduje. A tak naše rybníky 

by byly pro něho ideálním řešením, tuto myšlenku za těch posledních 10 let neopustil. 

Pozemky tudíž neprodá.  

Podepsal novou  pachtovní smlouvu  na 2024 ve výši nájmu shodného s ostatními vlastníky 

pozemků. Každý rok bude jednat o prodloužení pachtu.  MO Letohrad u něho objednala 

500 kg násadového kapra do MV z výlovu D. Čermné 9.11.2024 a dále rezervaci 200 – 300 

kg Vánoční ryby pro případ, že by nám chyběli pro prodej 2024. MO mu také přislíbila 

prodej přebytků tržního PD pro jeho drobné  prodeje.  

 

Dále došlo ke změnám  ve vl. vztahu k pozemku 3055 kú. Lukavice v Čechách pod 

vodou  Mostiska. Smluvní vlastník  pan  a paní Slavíkovi  (máme s nimi novou 

pachtovní smlouvu) převedli pozemek na dcery. J. Krsek vypracoval nové pachtovní 

smlouvy na obě dcery a předal je panu Slávikovi k zajištění podpisů. To bylo 

přislíbeno. 

 

 



Ad8) Seznámení výboru s IS  ČRS zvaného RIS, novinky pro MO ( Marek) 
 

Informace o novém IS  ČRS  „RIS“  podá L. Marek. Následně podá informaci přítomným 

členům na VČS 2024.  

 

Ad9) Diskuze, různé , závěr 

a. stanovení osobních úkolů pro členy výboru do příští VS -  předseda, jednatel 

 

Požádat o dotaci Contipro, obec D. Dobrouč a obec Hnátnice – zajistí jednatel 

 

b. Zpracování statistických dat o  úlovcích na MV ve 2023 v rozsahu  a  v 

matrici  z roku 2022 – zajistí  předseda - splněno 

c. Vyhodnocení poskytnutých dotací z rozpočtu města Letohradu 2023 – 

zajistí jednatel  - splněno 

d. Žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu města Letohradu  na 2024- zajistí 

jednatel - splněno 

e. stanovení rozpisu k personálnímu zajištění prodeje ryb do příští VS – zajistí 

předseda 

 

17.2 Černohous 

24.2 Marek 

2.3   Fajt 

9.3   Fajt  

16.3  Fiedler 

23.3  Marek 

30.3  Krsek 

6.4 (VČS) Krsek 

  

g) Ostatní  -  Další ekonomické údaje z tržeb mimo chov ryb za 2023 

Tyto data jsou na požádání k dispozici pouze členům MO Letohrad 

 

 

 

Příští jednání výboru bude  v termínu  ( upřesníme ve 3 /2024)  od 18.00 hod. 

v klubovně MO  

Zapsal: Ing. Fiedler Lubomír- jednatel    …………………………………….. 

 

Zápis ověřil:  PharmDr. Josef Marek … ……………………………………..………. 

 

V Letohradě  dne  13. 2. 2024 

    

 

 



 

 


